
Prezes NRA: zależy nam na zmianach, a nie na
wymianie kadrowej 
"Nam zależy na reformie, która sprawi, że obywatel, składając sprawę w sądzie, będzie
mógł się spodziewać szybkiego jej rozstrzygnięcia. A żeby tak się stało, potrzebne są
zmiany merytoryczne" - powiedział adw. Jacek Trela, prezes Naczelnej Rady Adwoakckiej
w rozmowie z red. Agatą Łukaszewicz. Wywiad ukazał się na łamach "Rzeczpospolitej" 24
maja.  

"Chcemy przekonać ministra sprawiedliwości, że to, co proponuje – zmiany ustrojowe w Krajowej
Radzie Sądownictwa i prawie o ustroju sądów powszechnych – nie prowadzi do reformy wymiaru
sprawiedliwości" - uważa adw. Jacek Trela.

Prezes NRA mówił także o Kongresie Prawników Polskich, który odbył się 20 maja w Katowicach.
Zazanaczył, że spełnił on oczekiwania, jeśli chodzi o porozumienie między różnymi zawodami
prawniczymi. Gorzej wypadło porozumienia między środowiskami prawniczymi z rządzącymi. "Tu,
niestety, przełomu nie było" - stwierdził.

(czytaj cały wywiad)
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